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Protokół nr  II/2024 

 

z sesji Rady Miejskiej w Pogorzeli  

odbytej w dniu 14 maja 2024 roku  

w sali sesyjnej Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Pogorzeli 

 

 
Ad 1. Otwarcie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Foltynowicz o godzinie 16:00 otworzyła II 

sesję Rady Miejskiej w Pogorzeli i po powitaniu Burmistrza, radnych, sołtysów, 

pracowników Urzędu Miejskiego w Pogorzeli, kierowników jednostek organizacyjnych 

gminy oraz zaproszonych gości poprosiła radnych o zalogowanie się do systemu  

i potwierdzenie swojej obecności. Stwierdziła, że aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 

radnych, co stanowi quorum, przy którym rada może obradować i podejmować uchwały. 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości stanowią załączniki nr 1, 2 i 3 do protokołu.  

 

Ad 2. Ustalenie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych 

chciałby zgłosić uwagi do otrzymanego porządku obrad. 

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad sesji: 

  1. Otwarcie obrad. 

  2. Ustalenie porządku obrad. 

  3. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza. 

  4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

  1) powołania Komisji Rewizyjnej i jej składu osobowego, 

  2) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i jej składu osobowego, 

  3) powołania stałych Komisji Rady i ich składów osobowych,  

  4) zmian w budżecie Gminy Pogorzela na rok 2024, 

  5) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2024 – 2035, 

  6) wyboru przedstawiciela Gminy Pogorzela do składu Zgromadzenia Międzygminnego    

      Związku Wodociągów i Kanalizacji w Strzelcach Wielkich, 

  7) powołania przedstawiciela Gminy Pogorzela do Walnego Zgromadzenia Członków    

     Stowarzyszenia Wspierania Przedsiębiorczości Powiatu Gostyńskiego, 

  8) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Pogorzeli, 

  5. Wolne głosy, wnioski i informacje. 

  6. Zamknięcie. 

 
Ad 3. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza. 

 

 Burmistrz Daria Wyzuj oznajmiła, że ma do przekazania bardzo ważną informację,  

o której dowiedziała się w pierwszym dniu swojej pracy, czyli 8 maja 2024 roku,  

a mianowicie o tym, że Gmina Pogorzela musi dokonać zwrotu dofinansowania udzielonego  

z programu Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na zadanie pn. Budowa ulic Wacława 



2 

 

Roszczaka, ks. Władysława Czerwińskiego, Ignacego Buszy i Wojciecha Kucharczyka  

w Pogorzeli. Jest to zwrot w kwocie 774.269,00 zł wraz z odsetkami. Odsetki są naliczane od 

30 grudnia 2019 roku. Biorąc pod uwagę okres naliczania odsetek należy się spodziewać 

kwoty między 300.000,00 zł a 400.000,00 zł, być może nawet więcej. Obowiązek zwrotu 

został nałożony na gminę Pogorzela z dniem 20 czerwca 2022 roku. Burmistrz Daria Wyzuj 

oznajmiła, że jest oburzona i że jest to sytuacja bardzo trudna. Dodała, że zarówno ona jako 

burmistrz, jak i radni mieli swoje plany. Natomiast w pierwszym dniu dowiedziała się, że 

gmina musi zwrócić na tę chwilę ponad 1.000.000,00 zł dofinansowania. To jest kwota 

podstawowa wraz z odsetkami. Burmistrz oznajmiła, że jest oburzona tym bardziej, że nie 

dostała tej informacji od Burmistrza Piotra Curyka, tylko dowiedziała się w swoim pierwszym 

dniu pracy w urzędzie. Przez ten czas biegły odwołania, skargi do Ministra Infrastruktury, 

natomiast sytuacja jest o tyle trudna, że wydana jest już decyzja Sądu Administracyjnego, 

który nakazuje ten zwrot. Burmistrz poinformowała, że w drugim dniu swojej pracy była  

w Wielkopolskim Urzędzie Wojewódzkim i spotkała się z Dyrektorem Gabinetu Wojewody  

i z dwoma dyrektorami, którzy bardzo dobrze znają sprawę tego zwrotu i rozmawiała z nimi 

na temat tego, jakie działania można podjąć, żeby zabezpieczyć każdą złotówkę, dodała, że  

w chwili obecnej robi wszystko, żeby te pieniądze uchronić. Ta kwota 774.000,00 zł ma 

swoje odzwierciedlenie w budżecie gminy, zostaje zabezpieczona. Nie zabezpiecza się 

odsetek, ponieważ nie jest znana kwota, jaka zostanie do zwrotu.  Burmistrz oznajmiła, że 

będzie robiła wszystko, żeby te pieniądze uchronić, jednak te środki muszą być 

zabezpieczone w budżecie. Należy mieć jednak świadomość, że dodatkowe rzeczy, które są 

związane z inwestycjami, które nie są zaplanowane na ten rok, muszą zostać wstrzymane, nie 

będzie można na te cele zabezpieczyć pieniędzy, przynamniej w tym roku w budżecie gminy. 

 Ponadto Burmistrz Daria Wyzuj oznajmiła, że kolejną ważną rzeczą dotyczącą 

finansów gminy jest to, że od 1 czerwca gmina będzie płacić stawkę rezerwową za energię 

elektryczną. Wynika to z tego, że w chwili obecnej gmina ma podpisaną umowę 

krótkoterminową z firmą Luneos, umowa wygasa 31 maja, czyli od 1 czerwca gmina będzie 

płacić tę stawkę wyższą. Po rozmowie z panem, który prowadzi gminie zamówienia 

publiczne wynika, że jest to kwota 1200,00 zł lub 1300,00 zł za 1 MWh. Burmistrz dodała, że 

przetarg był już ogłoszony, w czwartek zostaną otwarte oferty  i zostaną rozpatrzone złożone 

wnioski. Sytuacja wyglądała tak, że gmina Pogorzela znajdowała się w Gostyńskiej Grupie 

Zaopatrzenia, z której gmina wyszła na początku roku i Burmistrz podpisał tę umowę 

krótkoterminową z Luneosem. Nie można było tego zrobić na dłuższy termin, ponieważ musi 

to być drogą przetargu i ten przetarg odbywa się teraz, a ponieważ to są etapy niestety 

wyjdziemy już poza tę umowę 31 maja. Burmistrz oznajmiła, że chce, aby radni mieli 

świadomość, że na tę chwilę wszystkie ich propozycje oraz jej jako burmistrza, które 

dotyczyły jej programu wyborczego zostają wstrzymane na zabezpieczenie środków, żeby nie 

trzeba było podejmować innych działań. 

W dalszej części Burmistrz Daria Wyzuj złożyła sprawozdanie z działalności 

międzysesyjnej jak stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 Następnie Burmistrz Daria Wyzuj poinformowała, że 20 maja zostanie podpisana 

umowa dotycząca remontu ul. Stefana Żeromskiego, umowa będzie podpisywana  

z firmą NODO, natomiast 21 maja zostanie podpisana umowa na remont drogi na ul. Szarych 

Szeregów, wykonawcą będzie firma STRABAG. 
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Ad 4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:  

 

1) powołania Komisji Rewizyjnej i jej składu osobowego, 

Wolę pracy w Komisji Rewizyjnej zgłosili radni: Damian Andrzejewski, Bartosz 

Banaszek, Krzysztof Goliński, Sławomir Krzyżyński, Grażyna Naglak i Hanna 

Wojciechowska. Na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zaproponowano radnego 

Sławomira Krzyżyńskiego. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Uwag nie zgłoszono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Za przyjęciem uchwały głosowało jednomyślnie 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała nr II/3/2024 Rady Miejskiej w Pogorzeli z dnia 14 maja 2024 roku w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej i jej składu osobowego stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

2) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i jej składu osobowego, 

Wolę pracy w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgłosili radni: Bartosz Banaszek, 

Szymon Bestry, Przemysław Bruder, Robert Jakubiak, Mikołaj Linkiewicz, Piotr 

Robaczyński, Hanna Wojciechowska, Błażej Zielonka. Na Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji zaproponowano radnego Mikołaja Linkiewicza. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Uwag nie zgłoszono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Za przyjęciem uchwały głosowało jednomyślnie 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała nr II/4/2024 Rady Miejskiej w Pogorzeli z dnia 14 maja 2024 roku w sprawie 

powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i jej składu osobowego stanowi załącznik nr 7 

do protokołu. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

3) powołania komisji stałych i ich składów osobowych, 

Wolę pracy w Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa zgłosili radni: Bartosz 

Banaszek, Przemysław Bruder, Anna Foltynowicz, Krzysztof Goliński, Sławomir Krzyżyński, 

Mikołaj Linkiewicz, Grażyna Naglak, Piotr Robaczyński, Błażej Zielonka, Łukasz Żelazny. 

Wolę pracy w Komisji Spraw Społecznych zgłosili radni: Damian Andrzejewski, 

Szymon Bestry, Przemysław Bruder, Robert Jakubiak, Sławomir Krzyżyński, Barbra Pache, 

Hanna Wojciechowska, Błażej Zielonka, Łukasz Żelazny. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Uwag nie zgłoszono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Za przyjęciem uchwały głosowało jednomyślnie 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania. 
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Uchwała nr II/5/2024 Rady Miejskiej w Pogorzeli z dnia 14 maja 2024 roku w sprawie 

powołania komisji stałych i ich składów osobowych stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

4) zmian w budżecie Gminy Pogorzela na rok 2024, 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Katarzyna Kowańdy. 

Pytań nie zgłoszono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Za przyjęciem uchwały głosowało jednomyślnie 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała nr II/6/2024 Rady Miejskiej w Pogorzeli z dnia 14 maja 2024 roku w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Pogorzela na rok 2024 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. Imienny 

wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

5) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2024-2035, 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Katarzyna Kowańdy. 

Pytań nie zgłoszono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Za przyjęciem uchwały głosowało jednomyślnie 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała nr II/7/2024 Rady Miejskiej w Pogorzeli z dnia 14 maja 2024 roku w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2024-2035 stanowi załącznik nr 

13 do protokołu. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

6) wyboru przedstawiciela Gminy Pogorzela do składu Zgromadzenia Międzygminnego   

Związku Wodociągów i Kanalizacji w Strzelcach Wielkich, 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła referent ds. rolnictwa, leśnictwa, 

melioracji i gospodarki gruntami Martyna Eliasz. 

Pytań nie zgłoszono, wobec czego Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały 

w powyższej sprawie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Za przyjęciem uchwały głosowało jednomyślnie 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała nr II/8/2024 Rady Miejskiej w Pogorzeli z dnia 14 maja 2024 roku w sprawie 

wyboru przedstawiciela Gminy Pogorzela do składu Zgromadzenia Międzygminnego 

Związku Wodociągów i Kanalizacji w Strzelcach Wielkich stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

7) powołania przedstawiciela Gminy Pogorzela do Walnego Zgromadzenia Członków 

Stowarzyszenia Wspierania Przedsiębiorczości Powiatu Gostyńskiego, 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Jerzy Hejduk. 

Pytań nie zgłoszono, wobec czego Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały 

w powyższej sprawie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  
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Za przyjęciem uchwały głosowało jednomyślnie 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała nr II/9/2024 Rady Miejskiej w Pogorzeli z dnia 14 maja 2024 roku w sprawie 

powołania przedstawiciela Gminy Pogorzela do Walnego Zgromadzenia Członków 

Stowarzyszenia Wspierania Przedsiębiorczości Powiatu Gostyńskiego stanowi załącznik nr 

17 do protokołu. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

8) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Pogorzeli, 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Jerzy Hejduk. 

Zapytanie zgłosiła radna Grażyna Naglak, która poprosiła Sekretarza  

o podanie jakie są te trzy progi wynagrodzenia Burmistrza. Zauważyła, że w uzasadnieniu do 

uchwały jest mowa o maksymalnej stawce, czyli najwyższym progu.  

Sekretarz potwierdził, że tak, to się zgadza. Wynagrodzenie zasadnicze w kategorii 

gmin do 15.000 mieszkańców zasadniczo to jest 10.250,00 zł. Taka jest też tutaj propozycja  

w punkcie 1. Dodatek funkcyjny, o którym mówi punkt 2 to jest i tak też jest  

w rozporządzeniu w gminach do 15.000 mieszkańców 3.150,00 zł. Następnie jest dodatek za 

wieloletnią pracę, on jest liczony w wysokości 16% od wynagrodzenia zasadniczego, czyli od 

tej kwoty, która jest w punkcie 1 zapisana, a dodatek specjalny jest przesądzony, zawsze musi 

być 30% miesięcznego wynagrodzenia zasadniczego plus dodatek funkcyjny. 

Radna Grażyna Naglak zwróciła się do Rady, oznajmiła, że tak jak mówi Sekretarz 

jesteśmy małą gminą, która nie ma dużych dochodów i w historii naszego samorządu zawsze 

było to średnie wynagrodzenie burmistrza, ale decyzja należy do wszystkich radnych. 

Sekretarz Gminy powiedział, że powtórzy to, co już powiedział innymi słowami, 

średnia to w przypadku powiatu gostyńskiego 100%. 

 

Radny Krzysztof Goliński zapytał jakie było wynagrodzenie Burmistrza Piotra 

Curyka. 

Sekretarz odpowiedział, że 16.549,50 zł brutto. 

 

Radny Sławomir Krzyżyński zapytał czy jeśli rada nie podejmie tej uchwały czy 

wynagrodzenie zostanie na tym samym poziomie byłego burmistrza. 

Sekretarz odpowiedział, że trzeba podjąć nową uchwałę, można kwoty inne, ale 

uchwałę trzeba podjąć na tej sesji nową. 

 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt 

uchwały w powyższej sprawie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 7 radnych, nikt nie był przeciwny, 8 radnych wstrzymało 

się od głosowania. 

Uchwała nr II/10/2018 Rady Miejskiej w Pogorzeli z dnia 14 maja 2024 roku w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Pogorzeli stanowi załącznik nr 19 do protokołu. Imienny 

wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
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Po głosowaniu Przewodnicząca Rady Anna Foltynowicz oznajmiła, że głosów za było 

7, głosów wstrzymujących było 8, zatem rada przystąpi do ponownego rozpatrzenia tej 

uchwały. Zapytała Sekretarza czy przedstawi jakieś zmiany do projektu. 

Sekretarz odpowiedział, że to już raczej do radnych należy. 

Nastąpiła przerwa, po której Przewodnicząca Rady poinformowała, że pojawiły się 

pewne komplikacje, ustalane było jaką większością głosów powinna przejść ta uchwała.  

Ze wstępnej opinii prawnika wynika, że zwykłą większością głosów, czyli należy uznać, że ta 

uchwała została podjęta. Jednak jutro jeszcze będzie to konsultowane z prawnikiem  

w urzędzie, żeby mieć jasność co do tego. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych czy ktoś ma jeszcze jakieś 

pytania. 

Radny Krzysztof Goliński zapytał jak to możliwe, że większość była za skoro jest 8 do 

7. 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że głosów „za” było więcej niż głosów „przeciw” – 

zwykłą większością głosów. 

Sekretarz dodał, że są to głosy wstrzymujące się, nie ma ani jednego „przeciw”, w tym 

układzie uchwała jest przegłosowana zwykłą większością głosów. Tak stanowi statut gminy. 

Radna Grażyna Naglak zapytała czy to jest zgodne z prawem. 

Sekretarz odpowiedział, że taka jest opinia prawniczki. Dodał, że nie ma tu naszego 

prawnika, jutro to będzie sprawdzane. Wydaje się, że tutaj wystarczająca jest zwykła 

większość. Sekretarz powtórzył, że wydaje się. Zwykła większość została zachowana. 

 

Ad 5. Wolne głosy, wnioski i informacje. 
 

Głos zabrał radny Mikołaj Linkiewicz, który wystąpił z pisemnym wnioskiem  

o oznakowanie ulic, skrzyżowań i przejść dla pieszych oraz wprowadzenie stref zamieszkania 

w danych rejonach, które są wymienione we wniosku. Dodał, że załącznikiem jest mapka  

z oznakowanymi miejscami, które sugeruje, aby pozmieniać, prosił o zapoznanie się  

z wnioskiem i przekazanie go odpowiednim organom. 

 

Burmistrz Daria Wyzuj nawiązując do uchwały w sprawie wynagrodzenia burmistrza 

podziękowała tym radnym , którzy zagłosowali „za”. Dodała, że tak jak Przewodnicząca 

Rady wskazała zwykłą większością głosów ta uchwała została przegłosowana. Natomiast 

jutro odbędą się jeszcze konsultacje, aby potwierdzić to prawnie, ponieważ już na samym 

początku było to zaznaczone, że jest to uchwała zwykłą większością głosów podejmowana. 

Dalej Burmistrz przekazała następujące informacje: 

- Zarząd Stowarzyszenia Wędkarskiego Gminy Pogorzela złożył wniosek w sprawie 

umożliwienia dzierżawy stawów, które należą do gminy Pogorzela. W obecnej chwili do 28 

listopada br. są one dzierżawione przez Polski Związek Wędkarski. Stowarzyszenie, które 

niedawno powstało chciałoby, po tym, jak ta dzierżawa ustanie z PZW, wziąć to pod swoją 

dzierżawę. W chwili obecnej nie można podpisać nowej umowy. Burmistrz poprosiła, aby 

radni przemyśleli w jakim kierunku tutaj pójść jeśli chodzi o dzierżawę tych stawów, czy 
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radni mieliby jakieś dodatkowe wymagania, które ewentualnie stowarzyszenie miałoby 

spełniać. Jest czas do jesieni, ale ten wniosek wpłynął w nowej kadencji, więc poprosiła, żeby 

mieć to na uwadze. 

- Burmistrz zaprosiła na mistrzostwa Europy Modeli Pływających, które odbędą się w dniach 

od 30 maja do 2 czerwca 2024 r. w Kromolicach. 

- Zaprosiła również na Mistrzostwa Wielkopolski Masters w Rzutach Lekkoatletycznych, 

które odbędą się 8 czerwca 2024 r. w Łagiewnikach. 

- Burmistrz oznajmiła, że na ostatniej sesji mówiła, ze 19 maja odbędzie się msza w intencji 

zakończenia starej kadencji rady i pracy dotychczasowego Burmistrza oraz na rozpoczęcie 

nowej kadencji rady i pracy nowego Burmistrza. Ten termin został przeniesiony na 9 czerwca 

na godz. 12:00, Burmistrz zaprosiła na msze w imieniu swoim i księdza proboszcza. 

 

 Sekretarz wracając do sprawy głosowania nad uchwałą płacową Burmistrza 

powiedział, że wydaje się, że wystarczająca jest zwykła większość. Co to jest zwykła 

większość mówi o tym § 71 ust. 1 statutu gminy: „Głosowanie zwykłą większością głosów 

oznacza, ze przechodzi wniosek lub kandydatura, która uzyskała większą liczbę głosów za niż 

przeciw. Głosów wstrzymujących się i nieważnych nie dolicza się do żadnej z grup 

głosujących za czy przeciw”. Głosów przeciw nie było, czyli zwykła większość została tutaj 

według statutu gminy zachowana. Jutro nastąpi to upewnienie się, czy powinna była to być 

zwykła większość czy bezwzględna. 

 Burmistrz Daria Wyzuj oznajmiła, że to był projekt uchwały, który radni otrzymali 

wcześniej, mogli się z nim zapoznać, był czas na dyskusję i radni mogli swoje propozycje 

przedstawić przed głosowaniem. Tak się nie stało. Doszło do głosowania. 

 Przewodnicząca Rady Anna Foltynowicz powiedziała, że z jednej strony rozumie 

radnych, ale z drugiej strony w 2021 roku ta pensja była o wiele niższa z tego względu, że 

płace minimalne wyglądały tez inaczej. Burmistrz jest członkiem wielu związków, za które 

nie dostaje żadnych dodatków. Prosiła, aby to uwzględnić. Dodała, że Sekretarz jutro 

sprawdzi, zapyta prawnika, jak to się ma dokładnie do przeprowadzonego głosowania, ale 

jeżeli głosowanie przechodzi zwykłą większością to 7 głosów było „za”, 0 głosów było 

„przeciw”. Jeżeli będzie inaczej wówczas zwołana zostanie sesja i odbędą się obrady nad 

nowym projektem uchwały. 

Burmistrz Daria Wyzuj zwróciła uwagę, że radni mogli to jeszcze raz przedyskutować 

i jeżeli z tą propozycją się nie zgadzali to trzeba było po prostu głosować na „nie”, a nie 

wstrzymywać się i teraz jest taka zagwozdka niekomfortowa dla niej. 

Radny Krzysztof Goliński zauważył, że nie do końca to było wyjaśnione. 

Burmistrz Daria Wyzuj zwróciła się do radnego, że nie pierwszy raz podejmuje 

uchwałę dotyczącą wynagrodzenia burmistrza i że zapewne wie o tym, że progi zostały  

w 2021 roku wprowadzone ustawowo, naliczane to jest między 80%, a 100%. Uchwała była 

przedstawiona przed dzisiejszą sesją i czas na zapytania też był. 

Radny Krzysztof Goliński nie do końca się zgodził z tym, że był czas na zapytania. 

Burmistrz oznajmiła, że radny miał mikrofon i podjął głos. 

Radny Krzysztof Goliński powiedział, że to było szybko „głosujemy”. 

Burmistrz dodała, że nie widziała tutaj takiej sytuacji, aby komuś został odebrany 

głos. W jej ocenie ten głos nie został nikomu odebrany. Radni, którzy się nie zgadzali  
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z propozycją, która została przedstawiona przez Sekretarza mogli zagłosować na „nie”, a nie 

wstrzymywać się. 

 

Na zakończenie Przewodnicząca Rady Anna Foltynowicz zaprosiła na bezpłatne 

znakowanie rowerów, które odbędzie się 17 maja br. na rynku w Pogorzeli, dodała, że 

wszystkie informacje dostępne są na stronie urzędu.  

Poprosiła także o rozpowszechnienie informacji o szkoleniu oraz zaprosiła do udziału w tym 

szkoleniu w sprawie cyberprzemocy wśród dzieci. Szkolenie odbędzie się 20 maja br. o godz. 

16:00 w Szkole Podstawowej w Pogorzeli 

 

Ad 6. Zamknięcie. 

 

 Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodnicząca Rady Anna Foltynowicz  

o godzinie 18:03 zamknęła II sesję Rady Miejskiej w Pogorzeli. 

 

 

 

                                                                                        Przewodnicząca Rady Miejskiej 
                                                                                                    w Pogorzeli 

 

                                                                                               Anna Foltynowicz  

 

 

 

Protokołowała:           

Ewa Mazurek                                                             

                                                                              


